

BY-LAW – 2025-05

ESTABLISHING THE COMPOSITION OF COUNCIL AND DETERMINING THE LOCAL GOVERNANCE SYSTEM OF THE CITY OF BATHURST

Pursuant to Sections 42 to 47 of the *Local Governance Act* for election purposes, a local government may change the composition of its council and may determine its local governance system by making a by-law.

BE IT ENACTED by the City Council of the City of Bathurst, subject to the provisions of the Local Governance Act, under Section 15, as follows:

COMPOSITION OF COUNCIL

1. The municipal council shall be composed of:
 - a) a Mayor;
 - b) eight (8) councillors at large

REPEALED

2. By-law No. 2015-03 entitled “*A BY-LAW ESTABLISHING THE COUNCIL OF THE CITY OF BATHURST*” is hereby repealed.

ENTRY INTO FORCE

3. This by-law shall come into force on the date it is duly filed by the Council with the Municipal Electoral Officer.

IN WITNESS WHEREOF, the City of Bathurst affixed its Corporate Seal to this By-law.

ARRÊTÉ – 2025-05

CONSTITUANT LA COMPOSITION DU CONSEIL MUNICIPAL ET LA DÉTERMINATION DU SYSTÈME DE GOUVERNANCE LOCALE DE LA VILLE DE BATHURST

Conformément aux articles 42 à 47 de la *Loi sur la gouvernance locale*, un gouvernement local peut, par voie d'arrêté, modifier la composition de son conseil et déterminer un système de gouvernance locale.

IL EST DÉCRÉTÉ QUE le conseil municipal de la ville de Bathurst, sous réserve des dispositions de l'article 15 de la *Loi sur la gouvernance locale* adopte ce qui suit :

COMPOSITION DU CONSEIL

- 1) Le conseil municipal se compose :
 - (a) d'un Maire ;
 - (b) de huit (8) conseillers généraux

ABROGÉ

- 2) Est abrogé l'arrêté n° 2015-03 intitulé *Arrêté constituant le conseil municipal de la ville de Bathurst*.

ENTRÉE EN VIGUEUR

- 3) Le présent arrêté entre en vigueur à la date de son dépôt en bonne et due forme par le Conseil auprès de l'agent municipal des élections.

EN FOI DE QUOI, la ville de Bathurst a apposé son sceau municipal sur le présent arrêté.

CITY OF BATHURST

Per/Par :
MAYOR / MAIRE

Per/Par:
CITY CLERK / GREFFIÈRE MUNICIPALE

First Reading: (in its entirety)
Second Reading: (by title)
Third Reading and Enactment: (by title)

Première lecture : (en entier)
Deuxième lecture : (par titre)
Troisième lecture et promulgation : (par titre)